

CSA Expert updated version 更新版 4.0.1

October 2021 年 10 月

The “E-Registry” of the Companies Registry has updated their e-Forms templates which are to be effective from 25 October 2021. Accordingly, we have updated the e-Forms templates for incorporation and annual return in CSA. Please note that there is no change to hard copy forms.

公司註冊處的「註冊易」更新了所有電子表格的範本，並將於 2021 年 10 月 25 日起生效。我們現已更新了 CSA 中有關公司成立及周年申報表的電子表格範本。請注意：紙本表格並無改變。

Download and update procedures 下載及更新程序

Please get your password and download the update program posted at:

請在我們的網站索取密碼及下載更新程式：

<http://www.plsoft.com/csa-expert-update/>

OR visit www.csa.hk, beside “Program Update”, click the [Expert] button.

(或到 www.csa.hk > 按 Program Update 旁的 [Expert] 鍵)

A detailed guideline “Procedure of Execution 4.0.1” posted at:

詳細指南“[版本 4.0.1 執行程序](#)”已上載於：

http://www.plsoft.com/download/csaexp/download/update/updateprocedure_401.pdf

Outline 大綱

1. E-forms 電子表格

2

Update contents 更新的内容

1. E-forms 電子表格

The new version of e-form templates is issued with a new e-Certificate applied for system authentication. There is no change to the content and layout of the e-forms.

- Before 25 October 2021, both old and new versions of e-Forms are accepted.
- On or after 25 October 2021, only new versions of e-Forms are accepted.
- The available e-Forms in CSA are Forms NNC1 and NNC1G (Incorporation) and Form NAR1 (Annual Return).
- There is no change to hard copy forms.

新版本的電子表格包含用於系統認證的新電子證書。電子表格的內容和設計沒有任何變化。

- 在 2021 年 10 月 25 日之前，新舊電子表格版本均會被接受。
- 在 2021 年 10 月 25 日及之後，僅接受新的電子表格版本。
- CSA 提供的電子表格版本包括表格 NNC1 和 NNC1G (成立公司) 和表格 NAR1 (周年申報表)。
- 紙本表格並無改變。

~ End ~